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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FZT JU 

  

 

 

 

Termín jednání: 9. května 2022 

Přítomni (bez titulů): Bernas, Brom, Březinová, Dadáková, Havelka, Jarošová, Kuneš, Ondr, Smetana, 

Šeda, Konečný,  

Nepřítomni: Brabenec, Jungwirth, Kváč, Tejml  

Vedení fakulty: Bartoš, Marušák 

Přítomno celkem 11 senátorů. Senát je usnášeníschopný. 

Program zasedání: 

1. Organizační záležitosti 

2. Projednání vnitřních předpisů fakulty 

 Jednací řád VR FZT JU 

 Jednací řád AS FZT JU 

 Volební řád AS FZT JU 

 Disciplinární řád FZT JU 

 Statut FZT JU 

3. Projednání Výroční zprávy fakulty za rok 2021 

4. Projednání Zprávy o hospodaření fakulty za rok 2021 

5. Projednání Rozpočtu fakulty FZT pro rok 2022 

6. Různé 

 

Bod 2: 

 Děkan fakulty představil překládané materiály senátorům. Zmínil změny, které v jednotlivých 

dokumentech vznikly, a vysvětlil, proč bylo zapotřebí tyto změny provést. K tématu proběhla 

diskuse. 

 Předložené dokumenty byly AS FZT JU schváleny „ad block“. 

o Hlasování: PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

 

 AS FZT JU pověřuje děkana fakulty k dalšímu nakládání s materiály a jejich postoupení k AS JU. 

o Hlasování: PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

Bod 3: 

 Děkan fakulty představil přítomným senátorům předkládanou Výroční zprávu fakulty za rok 2021. 

K tématu proběhla krátká diskuse a senát upozornil na drobné chyby objevující se v dokumentu. 

 Dokument byl AS FZT JU schválen. 

o Hlasování: PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 
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Bod 4: 

 Tajemník fakulty představil přítomným senátorům předkládanou zprávu o hospodaření fakulty za 

rok 2021. Vysvětlil jednotlivé položky, které byly v dokumentu uvedeny. K tématu proběhla 

diskuse. Z diskuse vyplynula důležitost publikací a projektů řešených na fakultě. 

 Dokument byl AS FZT JU schválen, vyjma bodu 11.e. Bod 11.e bude doplněn po jednání 

s rektorátem JU. 

o Hlasování: PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

Bod 5: 

 Tajemník fakulty představil přítomným senátorům předkládaný Rozpočet fakulty pro rok 2022. 

Vysvětlil jednotlivé položky, které byly v dokumentu uvedeny. K tématu proběhla diskuse 

k výhledu rozpočtu fakulty pro nadcházející roky. Je velké riziko, že dojde v dalších letech ke 

krácení rozpočtu a bude tak nutné provést různá opatření. Je nutné žádat o projekty a granty, aby 

došlo k vyvážení finanční ztráty.  

 Dokument byl AS FZT JU schválen. 

o Hlasování: PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

Bod 6: 

 Děkan fakulty poděkoval senátorům za odvedenou práci za dobu jejich funkčního období. 

 Předseda AS FZT JU také poděkoval všem senátorů za spolupráci a odvedenou práci za dobu jejich 

funkčního období. 

 

 

Zapsal: Havelka 

Ověřil: Ondr 

 


